
RM. 0002.8.4.2019 

 

PROTOKÓŁ Nr 4/2018 

z IV Sesji VIII kadencji Rady Miejskiej 

w Piotrkowie Kujawskim 

odbytej w dn. 31.01.2019 r. 

 

Ad. 1 – 5 

– Otwarcia IV sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawski, o godz. 13.00 dokonał 

Przewodniczący Rady. Pan Arkadiusz Krzysztof Włodarski. Powitał wszystkich zebranych. 

– W posiedzeniu uczestniczyło 15 radnych – na ustawową liczbę 15 radnych (liczba obecności 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

– Quorum obrad stwierdził Przewodniczący Rady. 

– Na sekretarza IV sesji wybrano radnego: Błażeja Fijałkowskiego. 

– Pan Arkadiusz Włodarski odczytał porządek obrad sesji. 

– Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie, (15 radnych głosowało za jego przyjęciem.) 

– Protokół z III sesji Rady Miejskiej VIII kadencji został przyjęty jednogłośnie (15 radnych 

opowiedziało się za jego przyjęciem). 

Ad. 6 

– Pan Sławomir Bogucki omówił swoje działania w okresie od ostatniej sesji, tj. 19.12.2018 r.. 

Powiedział m.in.: 

1. brałem udział w spotkaniach wigilijnych (świetlica środowiskowa, Bycz, w wigilii 

organizowanej przez BIOK., Koło Gospodyń Wiejskich w Dębołęce) 

2. brałem udział w pożegnaniu odchodzącego na emeryturę komendanta Powiatowego 

Państwowej Straży Pożarnej Sławomira Jagasa 

3. brałem udział w zebraniach sprawozdawczych Ochotniczych Straży Pożarnych w 

miejscowości Połajewo, Lubsin, Jerzyce, Piotrków Kujawski, Dębołęka 

4. brałem udział w zebraniu w miejscowości Nowa Wieś, które dotyczyło działalności firmy 

gromadzącej odpady komunalne i inne niezgodnie z warunkami wydanej decyzji 

administracyjnej 

5. brałem udział w spotkaniu z władzami Starostwa Powiatowego oraz mieszkańcami Nowej 

Wsi pod kątem działań zmierzających do cofnięcia decyzji do gromadzenia odpadów dla 

firmy działającej w Nowej Wsi 

6. brałem udział w zorganizowanej kontroli punktu gromadzenia odpadów w Nowej Wsi służby 

administracji publicznej oraz straży pożarnej oraz inspekcji odpowiedzialnych za sprawy 



ochrony środowiska – na miejscu nie pojawili się przedstawiciele firmy prowadzącej 

działalność związaną z gromadzeniem odpadów. Deklaracja przedstawicieli starostwa 

w osobie wicestarosty, że podjęte zostaną kroki pod kątem cofnięcia decyzji administracyjnej. 

7. odbyłem spotkanie z zarządem RIPOK Inowrocław na temat odbioru odpadów komunalnych 

z terenu gminy Piotrków Kujawski 

8. odbyłem spotkanie z kierownictwem Warsztatów Terapii Zajęciowej w Nowej Wsi na temat 

planów działalności na 2019 rok 

9. brałem udział w spotkaniu komitetu sterującego Powiatu Radziejów pod kątem funduszu 

wsparcia Policji z okazji obchodów 100- lecia powstania Policji Powiatowej 

10. podjęto współpracę na rok 2019 z Powiatowym Urzędem Pracy pod kątem organizacji robót 

publicznych, interwencyjnych 

 

Inwestycje i zadania będące w toku realizacji: 

1. Przebudowa oczyszczalni ścieków w Piotrkowie Kujawskim 

2. Remont remizy OSP Połajewo (płytki w garażu) 

 

Rozstrzygnięte przetargi: 

– Na zakup paliwa dla jednostek samorządu Piotrków Kujawski 

Ogłoszone przetargi: 

1. Na zagospodarowanie centrum wsi w miejscowościach Wąsewo i Jerzyce 

2. Na dostarczenie kamienia do utwardzenia dróg gminnych 

 

Projekty złożone w Urzędzie Marszałkowskim, celem dofinansowania z funduszy europejskich 

1. Zagospodarowanie miejscowości Lubsin (plac zabaw i siłownie zewnętrzne) 

 

Zorganizowano wspólnie z Kierownictwem i pracownikami Miejsko- Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej pomoc dla mieszkańca miejscowości Lubsin, którego dom uległ spaleniu oraz w 

porozumieniu z Caritas Diecezji Włocławskiej pomoc dla osób potrzebujących z terenu Miasta 

i Gminy Piotrków Kujawski w postaci żywności. 

Ad. 7. 

– Pan Arkadiusz Włodarski powiedział, że okres od ostatniej sesji był bardzo krótki, ale w tym 

czasie brał udział w wigiliach organizowanych przez szkoły jak również w pracach sztabu i w 

finale Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy, 

– brał udział w spotkaniu z mieszkańcami Nowej Wsi w sprawie firmy składującej odpady 

w obecności Pana Burmistrza i Pana Wicestarosty, 



– brał udział w zebraniu sprawozdawczym Straży Pożarnej w Piotrkowie Kujawskim 

Ad. 8 

– Pan Arkadiusz Włodarski odczytał projekt uchwały Nr. IV/26/2019 w sprawie zaciągnięcia 

pożyczki długoterminowej z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Toruniu 

–  Pan Arkadiusz Włodarski zapytał czy są pytania dotyczące omawianej uchwały? 

Pytań nie było. Pan Burmistrz poprosił o udzielenie głosu i wyjaśnił, że uchwała dotyczy zaciągnięcia 

pożyczki 1mln zł z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska na dofinansowanie inwestycji 

budowa oczyszczalni ścieków. System finansowania tej inwestycji został zawarty w naszej Strategi, 

którą przekazano do Strategi Rozwoju Powiatu. Tam był przedstawiony podział dochodów: dochody, 

które uzyskamy z dotacji z Urzędu Marszałkowskiego, dochody własne i pożyczka z WFOŚ. Z uwagi 

na to, żeby zachować płynności finansowej inwestycji i żeby dokonać płatności, które pojawią się 

w marcu i w kwietniu, zgodnie z uchwałą budżetową, którą Państwo Radni przyjęli na ostatniej sesji 

w grudniu 2018 r.  na rok 2019 , zrealizujemy tą uchwałę i chcemy zaciągnąć zobowiązanie w postaci 

pożyczki z WFOŚ. Prolongata tej spłaty rozpocznie się w 2020 roku. Jest to wszystko zaplanowane i 

przedstawione Państwu w dokumentach i zakończone końcową decyzja w postaci uchwały. Jeśli 

będziecie mieli Państwo pytania jesteśmy do dyspozycji z Panią Skarbnik. 

– Pan Arkadiusz Włodarski zapytał czy ktoś ma jakieś pytania dotyczące omawianej uchwały. 

Pytań nie było. Radni przystąpili do głosowania. 

Wyniki głosowania dot. uchwały Nr IV/26/2019: 15 „za” 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr IV/26/2019 została przyjęta jednogłośnie. 

Ad. 9. 

– Pan Arkadiusz Włodarski poinformował, że wpłynęła do niego jedna interpelacja na piśmie 

od Pana Pawła Betlińskiego i udzielił mu głosu. Pan radny Paweł Betliński powiedział, że 

interpelacja, którą składa dotyczy położenia nawierzchni asfaltowej na ulicy Smołowej 

(interpelacja stanowi załącznik do protokołu) 

– Pan Burmistrz powiedział, że odniesie się do tej interpelacji na piśmie. 

Ad. 10. 

– Pan Andrzej Schmidt podziękował Panu Burmistrzowi za to, że uszanował śmierć tragicznie 

zmarłego Prezydenta Gdańska – Pawła Adamowicza i opuścił flagi przed Urzędem Miasta i 

Gminy w Piotrkowie Kujawskim. 

– Pan Sławomir Kawczyński zapytał czy Pan Burmistrz wie coś na temat obwodnicy 

zaplanowanej przez kopalnię?   

W jakim terminie zostanie oddana oczyszczalnia do użytku? 

Pan Burmistrz odpowiedział, że projekt drogi nr 266 został przedstawiony przez wnioskodawcę, ale 



trwają czynności związane z wydawaniem pozwoleń na jej budowę. 

Natomiast termin zakończenia budowy inwestycji rzeczowo tj. końcówka kwietnia, a następne dwa 

miesiące to są terminy na odbiór i dopuszczenie inwestycji do użytkowania. Myślę, 30 czerwca 

będzie ostateczny termin zakończenia i dopuszczenia do użytkowania. 

– Pan Marek Zientkiewicz poprosił o naprawę i zabezpieczenie studzienek 

telekomunikacyjnych ze względu bezpieczeństwa zwłaszcza przy skrzyżowaniu ul. 

Słonecznej – 1 Maja, przy ul. Słonecznej- Targowej oraz przy ul. Targowej przy bloku nr 3. 

Pan Burmistrz powiedział, że te studzienki, które zostaną zgłoszone zostaną naprawione a na stronie 

urzędu zostanie zamieszczone ogłoszenie, żeby zgłosić takie studzienki do naprawy z całego terenu. 

– Pan Krystian Betliński poprosił o wysłanie równiarki w kierunku Lubsina i miejscowości 

Zborowczyk dla poprawy stanu dróg. Podziękował również Panu Burmistrzowi 

i Kierownikowi MGOPS w Piotrkowie Kujawskim za szybką interwencję i pomoc dla 

mieszkańca Lubsina, któremu spalił się dom. 

– Pan Błażej Barczak poprosił Pana Przewodniczącego o pomoc w walce ze śmieciami 

w Nowej Wsi i żeby zorganizować sesję wyjazdową do Nowej Wsi, żeby każdy miał obraz 

tego składowiska odpadów. 

Podziękował również Panu Burmistrzowi za zaangażowanie w walce z wysypiskiem odpadów w 

Nowej Wsi oraz Panu Wicestaroście. 

Drugi wniosek dotyczył zmiany godzin wyborów sołtysów, żeby każdy miał możliwość brania 

udziału w wyborach sołeckich. 

Pan Burmistrz powiedział, że można złożyć wniosek z prośbą o zmianę terminu lub godziny wyborów 

sołeckich i te zebrania będą mogły odbyć się w innym terminie. 

– Pan Przewodniczący odpowiedział Panu Błażejowi Barczakowi, że jeżeli jest taka 

konieczność to ustalimy termin komisji wspólnych. 

– Pani Halina Wawrzyniak zapytała do kogo ma złożyć taki wniosek, bo również chciałaby 

prosić o zmianę terminu wyborów sołeckich w Łabędzinie. 

– Pan Burmistrz poinformował, że organizatorem wyborów sołeckich jest Urząd Miasta i 

Gminy i wnioski można złożyć do sekretariatu urzędu. 

– Pan Arkadiusz Włodarski zapytał radnych czy ktoś jeszcze ma jakieś wnioski? 

Radni nie mieli więcej wniosków. Sołtys Przedłuża Pani Joanna Krawczak poprosiła Pana 

Burmistrza, aby poinformować Zarząd Dróg Powiatowych aby uzupełnili pobocza w kierunku 

Piotrków Kujawski- Kruszwica. 

Pan Burmistrz na zakończenie podziękował Radnym za konsekwencję w działaniu i spójne decyzje. 

Ad.11. 

– Pan Arkadiusz Włodarski po stwierdzeniu pełnej realizacji porządku obrad IV sesji Rady 



Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim VIII kadencji dokonał jej zamknięcia. 

Zamkniecie IV sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godzinie 13.35 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała Marta Szymańska/-/ 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Arkadiusz Krzysztof Włodarski 


